
 

 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 3/3 2022 

 

Närvarande:  

Emma Willaredt, vice ordförande, Robert Davidsson, Nicklas Daag, Peter 

Nilsson, Linda Hemmestad, Agneta Torkelskogh, Björn Tosterud, Emil 

Andersson, Anna Elf Andersson, Julia Conradsson, Evelina Kilander. 

 

§ 1 – Mötets öppnande 

Emma Willaredt hälsade alla välkomna till mötet. 

 

§ 2 – Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 

Till detta valdes Peter Nilsson och Linda Hemmestad.  

 

§ 4 – Frågor för mötet  

§ 4.1 Årsmötet dokumentation 

Alla i styrelsen ombeds skriva under protokoll från årsmötet och 

verksamhetsberättelsen så detta kan skickas in till kommunen före den 15/3.  

§ 4.2 Ansökning driftbidrag 

Senast den 15 mars ska vi ha inkommit med ansökan till Jönköpings kommun 

gällande underhåll- eller investeringsbehov för de kommande tre åren. Nicklas Daag 

ser till så att ansökan kommer in och vad vi vill ansöka för. Det handlar framförallt 

om den gamla byggnaden på ÖIS-gården, samt att en ny in- och utfart planeras från 

ÖIS-gården (se §4.3) 

 

 

§ 4.3 Ny in- och utfart 
Vi har fått en offert på bygget av en ny infartsväg till ÖIS-gården samt parkering. 

Peter Nilsson håller i kontakterna vad det gäller att söka bidrag för detta, samt hör 

med vägsamfälligheten angående om hur vi kan samarbeta med vägen till och från 

ÖIS-gården.  
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§ 4.4 Hjärtstartarens placering 
Styrelsen är överens om att den bästa placeringen av hjärtstartaren på ÖIS-gården är 

utomhus där den är mest synlig och tillgänglig även för de som rör sig utanför ÖIS-

gårdens väggar. Evelina Kilander får i uppdrag att fixa offert på ett värmeskåp samt 

installering av detta.  

 

§ 4.5 Ordna fikastopp för Husqvarna-rally 4/6  
Gymsektionen tar ansvar för att fixa fika den här dagen tillsammans med 

skidsektionen och innebandyn. Nicklas Daag mailar ut info till berörda om tider och 

upplägg. 

 

§ 4.6 Valborgsmässofirande tillsammans med kyrkan 
Styrelsen säger ja till att vi ska vara med och arrangera detta den 30 april och passar 

vidare till ungdomsfotbollen om det finns lag där som vill vara med och arrangera. 

 

§ 4.7 Ölmstad-dagen 6/6 
Robert Davidsson och Linda Hemmestad tar ansvar för att sammankalla ÖIS 

närvaro på dagen då flera aktörer från bygden håller i ett evenemang på Krysset.  

 

§ 5 Föreningens ekonomi 
Kassör Julia Conradsson redogjorde för föreningens ekonomi under årets första två 

månader.  

- Försäljning intäkter: Restaurangchansen 8600:-, matjord 33 000 :-,  

gym 64 000 :- (efter avdragen leasingavgift under januari och februari)  

- I nuläget ligger resultatet på 324 000:- 

- Medlemsavgifter som kommit in: 123 500:- 

- Vi har fått in anmälningsavgifter från 722 stycken så här långt.  

- Elkostnaderna har skenat under årets första månader. 45 000:- under januari 

och februari jämfört med 19 000 :- föregående år.  

- Vi har fortsatt 1,3 miljoner i lån. 

 

§ 6 Arbetsgrupper 

§ 6.1 – Administration/IT/laget.se  
- 

§ 6.2 – Anläggning 
- Förslag till nya avgifter för uthyrning godkändes. Linda Hemmestad lägger ut 

dessa på vår hemsida.  

- En handledarbok inspirerad av gymnastiksektionen kommer mailas ut till 

samtliga sektionsordföranden som får i uppdrag att administrera och 

komplettera den utefter sin verksamhet. Syftet är att varje sektion ska veta hur 

de ska göra om något behöver åtgärdas på vår anläggning, och vem de ska 

kontakta, så vi ser till att ÖIS-gården hålls i ordning.  

- Fixardag 9/4. Fotbollsektionerna genom Bengt Törnqvist och Inger Carlborg 

Eskilsson får i uppdrag att se över vad som behöver göras utvändigt och hur 

många som behövs till dagen. Linda Hemmestad ser över vad som behöver 

göras inomhus. Skidsektionen riktar upp stolpar på elljusspåret samt ser över 

om flaggstången behöver genomgå samma behandling. Info angående 

fixardagen går ut på hemsidan. 
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§ 6.3 Marknadsföring/sponsring/försäljning 

- Toalettpapper kommer att börja säljas i maj. Målet är att slå föregående års 

försäljningssiffra.  

- Planteringsjordbeställningarna är 78 till antalet tom 3/3.  

- Restaurangchansen finns kvar att sälja.  

§ 7 Frågor från sektionerna 

- Gymsektionen kommer genomgå instruktörsutbildning från Concept inom en 

snar framtid.  

- Gymnastiken har äntligen kunnat dra igång barngympan dit 77 barn anmält sig. 

Under påsklovet är ambitionen att anordna en aktivitet på ÖIS-gården.  

- Innebandysäsongen börjar lida mot sitt slut. 19 mars anordnas innebandyns dag 

i Gränna med poolspel.  

- För skidsektionen har tyvärr den skrala snötillgången under vintern gjort att det 

inte gått att dra några spår på elljusspåret den här säsongen.  

- Orienteringen ligger i hårdträning just nu inför att tävlingarna drar igång i april.  

§ 8 Övriga frågor 

§ 8.1 Växelnummer 
Styrelsen ger Nicklas Daag uppdraget att se över möjligheten att ordna med ett 

växelnummer till ÖIS, där man genom knapptryck kan klicka sig vidare till rätt 

sektion. 

 

§ 8.2 Musikanläggningen nya delen 
Agneta Torkelskogh och Christoffer Kvarnefors tar kontakt med Skärstad Bygg 

och ser över om det går att bygga in musikanläggningen in i väggen. Detta för 

att undvika att den flyttas fram och tillbaka och slits ut och dessutom kan vara 

en fara för våra innebandyspelare som tränar i nya hallen.  

 

§ 9 Nästa styrelsemöte  

Hålls torsdagen den 19 april klockan 19.00 på ÖIS-gården.  

 

§ 10 Mötet avslutas 

Emma Willaredt tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.  

 

Sekreterare:     Justerare:  

Robert Davidsson    Linda Hemmestad 

 

_____________________________  _______________________________ 

        Peter Nilsson 

 

      _______________________________ 
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